



BIOGRAPHY/BIOGRAPHIE

Dr. Hubert de Guise
Regional Councillor, Ontario Central and
North/Conseiller régional, Ontario Central et nord,
2016-18

Hubert de Guise received his undergraduate degree from Université Laval, M.Sc. from McGill, Ph.D. from Toronto; and did his postdoc at CRM in Montreal (1996-2000). He has been Professor of Physics at Lakehead University since 2001. Previously, he was Associate Editor to the Canadian Journal of Physics (2009-2013) and held other editorships/journal board positions. His main interest is in theoretical physics.



Hubert de Guise reçoit son diplôme de premier cycle de l'Université Laval, une maîtrise de McGill et un doctorat de Toronto et mène des travaux postdoctoraux au CRM de Montréal (1996-2000). Il est professeur de physique à l'Université Lakehead depuis 2001. Auparavant, il est corédacteur de la Revue canadienne de physique (2009-2013) et occupe d'autres postes à la rédaction/conseil de revues. Son principal centre d'intérêt est la physique théorique.